
       
 
    

PROTOKOLL  Nr 2/ 2011 
 

Art Styrelsesammanträde ÖNBF 

 

Dag  Tisdag 29 Mars 2011, 20.00 

 

Plats Telefonmöte 
 

Närvarande:      Mats Öberg Ordförande 

  Staffan Rönnmark Styrelseledamot  

     Barbro Forsman Kassör  

   Ulf Sikström Sekreterare 

  Roger Andersson Styrelseledamot 

  Thomas Fredriksson Styrelseledamot 

 

Övriga:   Hans Aldenlöv Kansliet 

 

Ej Närvarande  

 Roger Öberg Styrelseledamot 

 

 

§ 20 Sammanträdets öppnande 

    Ordförande Mats Öberg hälsade välkommen och förklarade styrelsesammanträdet öppnat. 

 

§ 21 Godkännande av föredragningslista 

Efter komplettering av Ej Föranmälda frågor, godkändes föredragningslistan. 

 

§ 22 Skrivelser och meddelanden 

Kansliet (Hans Aldenlöv) föredrog inkommen post. 

Förslag från Stig Hedenström angående fasta startnummer i folkrace.  

Beslut: Skickas till Folkracekommittén. 

 

Ett antal skrivningar har inkommit gällande vägkvalitén i samband med Sikfors rallytävling. 

Beslut: Skickas till rallykommittén. 

 

En förfrågan från SBF:s kansli om mediaansvarig i distriktet har kommit.  

Beslut: Vi jobbar med några namn som ses som lämpliga för uppgiften, tidigare har ordförande 

varit ”språkrör” 

 

§ 23 Morjärv 

Efter revision har framkommit en dubbelbetalning från Morjärvs MS.  

Beslut: Pengarna återbetalas, Mats kontaktar Morjärv. 

 

§ 24 Kommittéer 

Inger O har avsagt sig från miljökommittén. 

Elin R har avsagt sig från rallykommittén.  

En ny kommitté kommer att bildas i Enkla Tävlingsformer (ET), vi jobbar med en del namn. 



Alla kommittéer redovisas på hemsidan. 

§ 25 Miljö. 

Roger redogjorde om den nya miljöcertifieringen. Ett samarbete med utbildningsansvariga för 

att nå ut till berörda klubbar och kunna lägga upp en utbildningsplan för distriktet tas fram. 

 

§ 26 Ej föranmälda frågor 

 

A. Jan Phersson 

 En klubbmedlem i en av distriktets klubbar, Jan Phersson har vid ett flertal tillfällen via mail 

försökt nå och få svar på en del frågor gällande säkerhet. Han säger att han inte fått svar på sina 

mail som skickats till både säkerhetskommittén och Bilstyrelsen.  

Beslut: Vi tillskriver berörda för en förklaring.  

 

B. Ungdom 

Arbetet med att få kontakt med fler ungdomar går trögt. Hans hjälper till att försöka få kontakt 

med klubbansvariga som äger ungdomsfrågorna. 

 

C. SBF 75 år 

Förbundets jubileumsbil har varit i distriktet under mars månad och har kunnats skådas i 

samband med IS SM tävlingarna och rally i Boden. Sedan har den också rullat runt på många 

orter och kunnat ses på torg och utställningar. Mats har ansvarat för hämtning och återresa, 

han har också sett till att den synats på många ställen i distriktet.  
 

D. Budget TK 

Tekniska kommittén har inkommit med ett förslag på budget för kommittén.   

Beslut: Frågan skjuts till fysiskt möte där även tekniska kommitténs sammankallande är 

inbjuden. 

 

 

§ 27 Nästa sammanträde. 
Nästa möte 27/4 Telefonmöte 

 

§ 28 Avslutning 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Ulf Sikström            Mats Öberg 

Sekreterare    Ordförande 


